
 DILIGÈNCIA.- A Castellar del Vallès (Vallès Occidental), vint-i-cinc de gener de dos mil 
onze, la poso jo el Secretari, als efectes determinats a l’article 3r del Decret 33/1991, de la 
Generalitat per a fer constar que s’obre el primer dels plecs que s’habiliten per a la 
transcripció de les Actes de l’Ajuntament Ple, corresponent a l’any actual. 
 
 
 
 
 
 
AJUNTAMENT DE CASTELLAR DEL VALLÈS 

ACTE  PLE ORDINARI  
DATA  25 DE GENER  DE 2011 
HORA  9 DEL VESPRE  
SESSIÓ  NÚM. 1 ORDINÀRIA  

  
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il·lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Gemma Perich Vidal 
- Mercè Vallès Corominas.  
- Mercè Carbonés Hernández 
- Lluís Manuel López Alarcón  
- José Antonio López Espinola 
- Montserrat Gatell Pérez 
 - Jordi Roman Clusella   
 - Ita Espinosa Montoya  
 - Martí Llobet Baro    
 - Jordi Permanyer Bellmunt 
- Oriol Papell Torras 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari  

  
   1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
        l’acta de la sessió anterior. 
 
   2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       dels acords de la Junta de Govern 
 
   3.- Modificació ordenança subvenció  
        escolarització en llars d’infants 
 
   4.- Modificació plantilla personal   
         
   5.- Tarifes del servei autotaxi 2011 
 
   6.- Assumptes sobrevinguts 
  
   7.- Suggeriments i preguntes 
 

- Mercè Custodio   
   Interventora acctal   
     

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el 
Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del 
dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  
     ANTERIOR. 
       

Els regidors es donen per assabentats dels continguts de l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 



2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
      LOCAL. 

 
Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 1006 del dia 22 de desembre al 1023 del dia 30 
de desembre de 2010, i 1 del dia 3 de gener al 112 del dia 19 de gener de 2011. Es dona 
compta també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en sessions dels dies 28 de 
desembre de 201o i 11 i 18 de gener de 2011. 
La Corporació es donà per assabentada 
 

3.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA SUBVENCIÓ ESCOLARITZACIÓ EN LLARS  
      D’INFANTS 

 
Vist que la finalitat d’aquesta ordenança era establir uns ajuts econòmics per tal d’assistir a 
les famílies que treballen i que tenen infants, entre 0 i 3 anys,  escolaritzats a llars 
d’infants, i conseqüentment formalitzar els requisits i procediment per atorgar aquestes 
subvencions. 
Vist que és una activitat de promoció social i de suport a l’educació que s’emmarca dins els 
articles 63.2.k i 68.1.a, text refós aprovat per Decret Legislatiu 2/2003, de les 
competències pròpies o complementàries que estan definides per municipis dins la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
Vist que el seu redactat actual, pot comportar una aplicació dels ajuts econòmics d’una 
manera no adequada, per la qual cosa es veu convenient substituir el període de base d’un 
any, pel decurs escolar, cosa que comporta la variació de l’article 7, apartats 2 i 3, i l’article 
9 de l’ordenança. 
Vist que com a tota ordenança o reglament, per a la seva modificació  s’ha de seguir el 
tràmit d’aprovació previst a l’article 162.2 d’aquesta Llei municipal. 
L’Ajuntament Ple  
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar inicialment  la modificació de l’ordenança reguladora de les 
subvencions per a les famílies de Castellar, amb infants de 0 a 3 anys, escolaritzats en llars 
d’infants. 
SEGON.- Exposar  al públic, mitjançant Edicte al Butlletí Oficial de la Província, i donar 
audiència als interessats, durant un període de 30 dies, als efectes que puguin examinar 
l’expedient i presentar al·legacions o suggeriments. En cas de no haver-hi cap al·legació o 
suggeriment l’acord inicial esdevindrà definitiu. 
 
INTERVENCIONS: 
Defensa la proposta la regidora d’Educació  Sra. Antònia Perez,PSC, i diu que  l’any 2003 
es va aprovar una ordenança que té per objecte establir els requisits i el procediment per a 
l’atorgament de subvencions a les famílies de Castellar amb infants de 0 a 3 anys 
escolaritzats en llars d’infants. La subvenció té com a finalitat exclusiva fomentar i potenciar 
l’escolarització no obligatòria dels infants de 0 a 3 anys a les llars d’infants. En quests anys 
ens hem trobat amb algunes dificultats especialment motivades per la coincidència dels 
cursos escolars i la subvenció que es dona anualment. Per corregir aquest problemàtica 
proposem que la subvenció s’ajusti al concepte de curs escolar en lloc d’any i proposem que 
allà on diu any consti com a curs escolar en l’article 7 apartat 2 i 3 i en la partida; i en 
l’apartat nou afegir la frase de: “i sols podran obtenir un ajut per curs escolar” . 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

4.- MODIFICACIÓ PLANTILLA PERSONAL 2011 
 
ATÈS l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 9 de novembre de 2010, mitjançant el qual 
s’aprovava la Plantilla i la Relació de llocs de treball de l’Ajuntament per a l’any 2011. 
 



VIST l’article 25 i següents del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 
reglament del personal al servei de les entitats locals, sobre el procediment de modificació 
de la plantilla. 
VIST l’informe de la Cap d’unitat de Recursos Humans sobre la necessitat de fer una 
modificació puntual de la plantilla i relació de llocs de treball, tant del personal funcionari 
com  del personal laboral de l’Ajuntament, en base a un plantejament de caràcter 
organitzatiu, tècnic i econòmic., que  consisteix en: 
Personal funcionari: 
- Transformar un lloc de treball d’auxiliar administratiu d’Urbanisme, ja que es considera 
prescindible aquest lloc de treball atesa la reorganització del servei, a auxiliar administratiu 
informador, adscrit al Servei d’atenció al ciutadà. 
Personal laboral: 
- Amortitzar una plaça d’Oficial Segona de la Brigada d’obres, atès l’acord de la Comissió 
Mixta del dia 5 de novembre de 2010, pel qual es proposava que una plaça d’Oficial Segona 
de brigada es convertís en  una plaça de conserge d’equipaments per tal d’incorporar un 
treballador de la brigada en aquesta segona activitat com a conserge.  
- Crear una plaça de conserge per l’edifici del Mirador, adscrit al Servei d’atenció al ciutadà 
ATÈS que la modificació de Plantilla i Relació de llocs de treball és competència del Ple de la 
Corporació d’acord amb el contingut de l’article 52.1. j) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya. 
Vist l’informe d’Intervenció. 
ATÈS el que disposa l’article 27 del Decret 214/1990, de la Generalitat de Catalunya i resta 
de la legislació concordant relativa a l’aprovació de la plantilla i relació de llocs de treball. 
ATESA l’acta de la Comissió mixta de data 16 de desembre mitjançant la qual s’acorda la 
possibilitat d’aplicació de la segona activitat en els cassos possibles que es puguin 
presentar, i començar a desenvolupar un reglament per la segona activitat. 
ATÈS l’article 34.2 de la Llei 9/1987, de 12 de juny, d’òrgans de representació, modificada 
per la Llei 18/1994, de 30 de juny, i l’art. 6 de la Llei 11/1985, de 2 d’agost de llibertat 
sindical i per la Llei 7/1990, de 19 de juliol, preveu negociació prèvia a les organitzacions 
sindicals, aquesta s’ha plantejat en reunió amb els representants dels treballadors el dia 18 
de juny de 2010. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la modificació 1/2011 de la plantilla del personal al servei de 
l’Ajuntament  que a continuació es detalla:  
Personal laboral: 
-Amortitzar una plaça d’Oficial Segona de la Brigada d’obres, assimilada al personal 
funcionari del grup AP.  
-Crear una plaça de conserge, assimilada al personal funcionari del grup AP. 
SEGON.- Aprovar la modificació 1/2011 de la relació de llocs de treball del personal laboral 
al servei de l’Ajuntament que a continuació es detalla: 
Personal funcionari: 
- Transformar un lloc de treball d’auxiliar administratiu d’Urbanisme, ja que es considera 
prescindible aquest lloc de treball atesa la reorganització del servei, a auxiliar administratiu 
informador, adscrit al Servei d’atenció al ciutadà. 
Personal laboral:  
-Amortitzar un lloc de treball d’Oficial Segona de la Brigada d’obres, adscrit a l’Àrea de    
  Territori.  
- Crear un lloc de treball de conserge de l’edifici del Mirador, adscrit a l’Àrea  d’Economia i  
   Règim Intern. 
TERCER.- Publicar en el tauler d’anuncis de la Corporació, en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya la modificació aprovada de la 
plantilla i de la relació de llocs de treball i trametre’n còpia a l’Administració de l’Estat i al 
Departament de Governació de la Generalitat. 
 



INTERVENCIONS: 
Defensa la proposta el regidor de Recursos Humans, Sr. Oscar Lomas, PSC, tot dient que 
es porta a aprovació la modificació de la plantilla de personal i la relació de llocs de treball. 
D’una banda es realitza l’amortització d’un lloc de treball d’oficial de la Brigada, substituint-
se per un lloc de treball de conserge del Mirador. Aquest canvi de lloc de treball motivat per 
necessitats del serveis permet a més donar al titular de la plaça la possibilitat d’una segona 
activitat. D’altra banda i degut a la reorganització dels serveis d’atenció ciutadana i als 
servei centrals ubicats al Palau Tolrà, es converteix una plaça d’auxiliar administratiu 
d’Urbanisme en auxiliar administratiu informador, amb aquesta remodelació permetrà donar 
el mateix serveis a l’Àrea d’Urbanisme però reforçarà l’atenció ciutadana, ja que la persona 
que s’encarrega de l’atenció telefònica es podrà centrar exclusivament en aquesta sense 
tenir que compaginar-ho amb tasques d’informador presencial. Val la pena destacar que 
aquestes modificacions permetran donar un millor servei i no suposen cap sobrecost per 
l’Ajuntament i han estat pactades amb els representants dels treballadors. Així doncs es 
modifica d’una banda la plantilla de personal, substituint una plaça d’oficial 2a de brigada 
d’obres per una de conserge, i es modifica la relació de llocs de treball en el mateix sentit 
per la personal laboral, i pel que fa al personal funcionari es transforma un lloc de treball 
d’auxiliar administratiu d’urbanisme per un auxiliar administratiu informador. 
En torn d’intervencions per part de CiU, la Sra. Gemma Perich,  diu que dos mesos 
després d’aprovar les ordenances, el pressupost i la plantilla, portem al ple una modificació 
d’una de les ordenances i la modificació de la plantilla. No denota unes grans dots de 
planificació per part de l’equip de govern, la veritat. Però bé, ja no és la primera vegada 
que ens deixen meravellats amb les seves estratègies. 
La setmana passada, els acords que s’havien de presentar a aquest ple eren diferents. Pel 
que fa al personal funcionari, l’equip de govern proposava amortitzar un lloc de treball 
d’auxiliar administratiu d’Urbanisme i crear un lloc nou d’auxiliar informadora. Com que 
desconeixíem que existís aquesta denominació per a una plaça, vam demanar les 
especificacions, la descripció d’aquest nou lloc de treball, que els regidors i tècnics 
assistents a la informativa no van saber-nos detallar. Així que vam demanar la fitxa de 
descripció del lloc de treball que no es ha arribat. 
En tot cas, la darrera versió que tenim dels acords del ple ja no diu “amortitzar una plaça 
de funcionari d’urbanisme” com al començament, sinó que diu “transformar un lloc de 
treball d’auxiliar administratiu d’urbanisme a auxiliar administratiu informador del SAC”, és 
a dir, que la mateixa persona que feia d’auxiliar administrativa a urbanisme, ho serà ara al 
SAC, i com que li posem el qualificatiu “informador”, se li pressuposa la tasca d’informar. 
Ens congratulem d’aquest canvi en la proposta que ha arribat al ple, ja que la proposta 
antiga estava plena de despropòsits, com ara “amortitzar”, és a dir, fer desaparèixer, una 
plaça i crear-ne una altra quan l’única cosa que calia era fer un canvi d’ubicació de la 
persona en qüestió que segueix exercint d’auxiliar administrativa, que segueix estant 
assimilada al mateix grup C2. 
Només una consideració: aquesta persona estarà a la planta baixa del Palau Tolrà per poder 
atendre amb un mínim de garanties les persones que s’hi acosten per a qualsevol cosa, així 
ens ho van explicar: per poder atendre ciutadans que, en molts casos, hi van a fer gestions 
d’urbanisme. Ja hi havia un servei, per això, es diu SAC i l’han ubicat fora de l’Ajuntament, 
ho recorden? I ara, un cop hem eliminat el SAC i l’hem traslladat al Mirador, ara resulta que 
hem de posar una altra persona a la planta baixa de l’Ajuntament, com és lògic, com 
tothom va dir, com es va preveure sense que l’equip de govern escoltés ningú.  
Durant aquests mesos, també els regidors hem tingut problemes per usar amb facilitat els 
espais de l’Ajuntament, del Palau Tolrà, per entrar-hi, fins i tot, perquè l’Ajuntament, a 
segons quines hores, estava tancat i a la planta baixa no hi havia ningú. Ens havíem de 
refiar que el personal de neteja ens vingués a obrir la porta, si és que ens sentia. 
Sigui com vulgui, creiem que aquest és el primer (o segon) pedaç sobre el descosit que ha 
provocat la instal·lació del Servei d’atenció al ciutadà fora de l’edifici principal de 
l’Ajuntament. 
 



En segon lloc, hi ha l’amortització d’un lloc de treball d’oficial segona de la brigada d’obres 
(és a dir, aquesta plaça sí que s’elimina) i la creació d’un lloc de treball de conserge a 
l’edifici del Mirador. És, per tant, un cas diferent que té una afectació per a l’Ajuntament i 
una altra per al treballador en qüestió: 
- per a l’Ajuntament: modifiquem l’estructura de la brigada d’obres i modifiquem 
l’estructura de personal adscrit al Mirador (que, per cert, a més de renovar la gestió privada 
de l’edifici per 100.000 euros més, encara hi hem de posar, i augmentar, el personal). Per 
altra banda, eliminem una plaça de la brigada, que ja no la tornarà a tenir, d’oficial de 
segona. Eliminar la plaça o bé traslladar un treballador per les raons que sigui a un altre 
departament, a una altra feina, no costa diners. Creiem que seria més òptim deixar la plaça 
d’oficial de segona buida, si de cas, o bé fins que la persona en qüestió es jubilés o bé fins 
que l’Ajuntament es pogués permetre la contractació de més personal. L’estalvi seria el 
mateix, perquè aquesta persona ha de continuar cobrant el mateix estigui en un lloc o en 
l’altre, però d’aquesta manera un dia es podria cobrir la plaça de la brigada amb peons a 
través de promoció interna o bé com a convocatòria externa, donant la possibilitat de trobar 
feina a algú altre.  
- Pel treballador podria haver estat més òptim que el deixessin treballar al Mirador per 
raons de salut però no com una plaça de conserge, sinó com a un oficial de segona en 
segona destinació (com està previst per la policia, per exemple, és a dir, que puguin fer una 
altra feina dins de l’administració per impossibilitat de realitzar la que els pertoca), així 
l’Ajuntament continuaria pagant el mateix i quan ell es jubilés, l’Ajuntament tornaria a tenir 
un oficial de 2a a la brigada i no caldria mantenir un conserge al Mirador. Amb la 
denominació de la plaça de conserge, aquesta persona cotitzarà menys a la seguretat 
social, segurament, encara que ara segueixi cobrant el mateix fins a la jubilació. 
Les coses es poden fer d’una altra manera, d’una manera més clara, més beneficiosa, 
ajudant a les persones que ho necessiten, és clar, sense perjudicar l’interès general. Potser 
els semblarà que això que acabem d’explicar és la xocolata del lloro, però és que no estem 
parlant de diners, estem parlant d’una bona gestió dels recursos, i els humans també ho 
són. 
Si cal modificar la plantilla per jubilacions , etc., doncs la modifiquem. Però fem-ho bé, si 
creem una plaça nova, que sigui ocupada amb concurrència pública, perquè hi ha altres 
maneres d’ajudar igualment els treballadors municipals. Donem l’oportunitat a tothom 
d’accedir a una plaça pública i que guanyi qui tingui les millors condicions i aptituds.  
Totes les famílies i empreses actualment estan fent reestructuracions i reorganitzacions, 
però si rendibilitzen o redistribueixen feines, ho fan sense crear-se noves obligacions. 
Vostès diran que no incrementen la plantilla, ja que eliminen una plaça i en creen una altra, 
però es podria reduir sense crear cap plaça nova i atenent les necessitats del treballador 
igualment. Estalviar: No consumir, no despendre, no esmerçar, no emprar (alguna cosa). 
Això és que diu el diccionari, les famílies i les empreses ho saben molt bé. Ens agradaria 
que fos la mateixa accepció que coneix l’equip de govern. 
En aquest punt s’incorpora la regidora Sra. Montse Gatel 
 
S’obra un torn de replica amb el Sr. Oscar Lomas, per dir que ocupar una plaça de 
conserge no vol dir que la cotització sigui menor, i d’altra banda si es deixa buida la plaça 
d’oficial de 2a i es crea una de conserge s’ha de tenir pressupostada la plaça d’oficial de 
segona, amb la qual cosa automàticament suposa una modificació del pressupost amb una 
major dotació. D’altra banda la plaça d’auxiliar d’urbanisme que es transforma a auxiliar 
administratiu informador, ja estava prevista i ara un cop remodelats els espais del Palau 
Tolrà ha estat el moment que la persona que estava d’auxiliar administratiu d’urbanisme 
pugui realitzar les funcions d’informadora. 
També per CiU la Sra. Gemma Perich, diu que les reorganitzacions sempre son vàlides, de 
fet a mesura que passa el temps sempre surten situacions diverses, i amb aixó hi estem 
d’acord en que es pugi reorganitzar. 
Pel que fa al lloc d’oficial 2a, el que comentàvem era mantenir la plaça, que la dotació 
pressupostària fos la mateixa i que només canvies la destinació del lloc de treball. I per 



acabar dir que tot i haver canviar la proposta en l’informe de Recursos Humans encara 
preval que s’amortitza la plaça d’auxiliar administratiu. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor:     DOTZE      ( 12) dels regidors del PSC i Altraveu 
Vots en contra:  CAP        

                    Abstencions   :   NOU         (  9) dels regidors de CiU, ERC i regidor no adscrit 
 

5.- TARIFES DEL SERVEI AUTOTAXI 2011 
 

Vista la sol·licitud de l’Associació de Ràdio – Taxi Castellar, que demana l’aprovació de les 
tarifes aplicables als serveis d’autotaxi pe a 2011, mantenint els mateixos preus, per a 
serveis urbans, aprovats per la Comissió de Preus de Catalunya, en sessió del 21 d’abril de 
2009 i aplicant, per als serveis interurbans, les tarifes marcades per l’Ordre PTO/589/2010, 
de 13 de desembre. 
ATÈS que, d’acord amb el previst a la Llei del taxi, Llei 19/2003, aprovada pel Parlament de 
Catalunya en data 4 de juliol de 2003, la determinació de les tarifes d’aplicació dels serveis 
urbans de taxi ha d’ajustar-se a la normativa vigent en matèria de preus. 
ATÈS que, respecte a la implantació o modificació de tarifes dels serveis de competència 
local subjectes a autorització prèvia, el Decret 149/1988, de 28 d’abril, del Departament de 
Comerç, Consum i Turisme, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i 
comunicats, preveu que el Ple emeti informe motivat sobre la proposta, d’acord amb la 
documentació presentada, que haurà de ser traslladat amb tot l’expedient a la Comissió de 
Preus de Catalunya. 
Vist l’informe tècnic emès al respecte. 
ATÈS que el present expedient contempla les mateixes tarifes, en quan als servis urbans, 
determinades en base a l’estudi acompanyat en el darrer expedient de modificació de 
tarifes, informat favorablement per aquest Ajuntament Ple, en sessió del dia 3 de març de 
2009, i aprovades per la Comissió de Preus de la Generalitat en sessió del dia 21 d’abril 
següent. Respecte als serveis interurbans són d’aplicació les tarifes establertes per l’Ordre 
PTO/589/2010, de 13 de desembre.  
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Informar favorablement la proposta d’aprovació de tarifes del servei d’autotaxi 
a Castellar del Vallès, per a l’any 2011, formulada per l’Associació Ràdio Taxi Castellar, i 
que es relaciona a continuació: 
 
TARIFES URBANES 
Tarifa 1: feiners de 20 a 8 hores, dissabte, diumenges i festius 
Baixada de bandera:    2,75 € 
Km recorregut:     1,10 € 
Hora d’espera:  18,38 € 
Mínim percepció:    6,60 € 
 
Tarifa 2: feiners de 8 a 20 hores 
Baixada de bandera:    2,50 € 
Km recorregut:    1,04 € 
Hora d’espera:  17,54 € 
Mínim percepció:    6,00 € 
 
Suplements: 
Ràdio Taxi:      2,15 € 
Equipatge:     1,34 € 
Animals domèstics:    1,56 € 
 



TARIFES INTERURBANES 
Tarifa 3. Serveis que es desenvolupin els dilluns, dimarts, dimecres, dijous i 
divendres laborables en el període comprès entre les 8 i les 20 h. 
Preu per Km recorregut o fracció:    0,61 € 
Preu per hora d’espera:   16,68 € 
Preu per fracció cada 15 minuts:    4,17 € 
Mínim de percepció:      5,40 € 
 
Tarifa 4. Serveis que es desenvolupin en dissabtes i festius i els dilluns, dimarts, 
dimecres, dijous i divendres laborables en el període comprés entre les 20 i les 8 
hores. 
Preu per Km recorregut o fracció:    0,73 € 
Preu per hora d’espera:   20,00 € 
Preu per fracció cada 15 minuts:    5,00 € 
Mínim de percepció:       6,50 € 
 
Els mínims de percepció no són acumulables a recorreguts als quals s’hagi aplicat la tarifa 
ordinària per quilòmetre recorregut. 
S’aplicarà un suplement de 3,10 € en els serveis que comportin l’entrada o la sortida d’un 
aeroport. 
 
SEGON.- Proposar a la Comissió de Preus de Catalunya que autoritzi el quadre de tarifes 
establert per a 2011. 
TERCER.- Transmetre l’expedient complert, juntament amb aquest acord a la Comissió de 
Preus de Catalunya perquè dicti resolució. 
QUART.- Notificar aquest acord als interessats. 
 
INTERVENCIONS: 
Presenta la proposta del regidor de Mobilitat  Sr. Jordi Carlos, PSC, dient que vista la 
sol·licitud de l’Associació de Ràdio Taxi Castellar que demana l’aprovació de les tarifes 
aplicables al servei d’Auto Taxi per a 2011, mantenint els mateixos preus per a serveis 
urbans, aprovats per la Comissió de Preus de Catalunya, en sessió de 21 d’abril de 2009 i 
aplicant pels serveis interurbans les tarifes marcades per l’ordre del Departament de Política 
Territorial de  13 de desembre de 2010. I el que es porta ara és informar favorablement la 
proposta d’aprovació d’aquestes tarifes i traslladar-ho a la  Comissió de Preus de Catalunya 
per a la seva aprovació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

6.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
6.1.- No n’hi ha. 
 
 7.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Intervé el grup de l’Altraveu, el Sr. Martí Llobet, que formula el següent suggeriment: 
Des de que va caure una grua abandonada en el Vendrell, diversos veïns ens han fet arribar la 
localització de diferents grues instal·lades en obres que ja fa molt temps que estan aturades, 
algunes mes d’un any, ens informat que a la ronda Cosidor n’hi ha una, també a la ronda 
Tramuntana, en un terreny entre el carrer Caldes i la carretera de Sentmenat, en l’antic bar 
Sant Jaume també, i atès que causa una certa inquietud, suggerim a l’equip de govern  que 
faci un seguiment de les grues, que obri els expedients d’abandonament si s’escau, i que ho 
tramiti als organismes competents. 
Per part d’ERC el Sr. Jordi Permanyer demana: 
- sobre les passeres del riu Ripoll, que després de les ultimes riuades que se les va endur, 
encara no s’han restituït, hi ha problemes per travessar el riu en diferents punts: el camí cap  



a Castellar Vell, la zona del Boa i especialment el Joncar, que el pagesos de la zona l’han 
restituïda de manera provisional, i per això demanem una resposta  per part de l’Ajuntament, 
perquè la passera sigui arreglada i que les despeses que hi ha invertit se’ls hi retornin. 
- sobre el pas de vianants que hi ha a la cruïlla de la carretera Sabadell, carretera Sant Llorenç 
i Sant Jaume, la vorera es molt alta i els pas no esta rebaixat, quan plou s’hi acumula aigua, 
per aixó demanem un rebaix de la zona per evitar-ne possibles problemes. 
-  en el carrer del Pont núm. 1-9 hi ha una vorera que es més estreta, està malmesa i 
s’aixequen les rajoles, hi ha hagut caigudes, per això insistim que dins del pla de mobilitat, 
rebaix de vianants, aquest dos punts siguin prioritaris. 
El Sr. Aleix Canalis, regidor d’Urbanisme i Via Pública, respon que son coneixedors de la 
situació d’algunes passeres del riu Ripoll, si ho s’ha fet cap actuació ha estat per una 
mancança de recursos econòmics, ara podem arreglar les passeres de Castellar Vell i el 
Joncar. 
Per últim el Sr. Alcalde,  intervé per felicitar a la regidora Sra. Montse Gatell pel seu 
nomenament per part del Govern i l’encàrrec  que té de dirigir l’Institut Català de la Dona. 
   
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent tres quarts de deu del vespre, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 

 


